
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen welkom en doet melding van de 
afwezigen. Dhr. Hofland wordt vervangen door dhr. Beens. Dhr. Hagenaars zal niet 
meer aansluiten bij deze vergadering. Per 1 sept. a.s. start hij in een nieuwe functie bij 
Defensie.  

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. Wevers: 

- Brand Twence. Het betrof een complexe inzet; mn overlast door rook. 
Dank aan defensie vanwege de inzet van chenooks. Er zijn metingen 
verricht; zowel door onszelf als door het RIVM. Metingen RIVM laten op het 
onderdeel gewassen een verhoging zien. Er is flexibel opgehaald en dat is 
goed bevallen. Afgelopen dinsdag heeft de overdracht aan gemeenten 
Hengelo en Enschede en Twence plaatsgevonden. 

Dhr. Eshuis geeft aan dat er een plan van aanpak nazorg is opgesteld. 
Deze is gedurende de tijd bijgesteld. Gemeentebesturen en burgers zijn 
ingelicht. Twence neemt haar verantwoordelijkheid. Dhr. Gerritsen geeft 
zijn complimenten voor de goed verlopen communicatie. 

- Uitnodiging raden. Vanuit de brandweer zijn uitnodigingen naar alle raden 
verzonden om in het kader van de introductie nieuwe raden “iets” met de 
brandweer te doen. Wordt vervolgd. 

Dhr. Meuleman: 

- Evaluatie beleidsplan. We zijn nu bezig met de actualisatie van het 
risicoprofiel en de evaluatie van het beleidsplan. Eerder is toegezegd dat 
dit in deze vergadering aan de orde zou komen. Dat halen we niet. Zal eind 
dit jaar gebeuren. 

Dhr. Kuks: 

- Droogte in Twente. Twente is één van de droogste gebieden van NL. Het 
waterschap is nu opgeschaald en doet wat nodig is en kan. Na de 
zomervakantie wil het Waterschap graag de extreme 
weersomstandigheden bespreken binnen/met alle colleges. Hier ligt nl. een 
grote opgave. 

 

    

C Verslag AB VRT 23 april 2018, incl. actielijst  

  Geen opmerkingen bij verslag. Vastgesteld.   

    

D Ingekomen stukken  
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AANWEZIG A. Gerritsen, R. Welten, J. Joosten,  A. Raven, E. Nauta, S. Schelberg, C. Kroon, T. Schouten, B. Beens, 

W. Haverkamp, A. van der Kolk, H. Robben 

H. Meuleman, S. Wevers, S. Dinsbach, P. Miltenburg, J. Eshuis, F. Ouald Chaib, E. Klopman, E. Evers, J. 

aan de Stegge 

Overige aanwezigen: S. Kuks, J. Lucas, M. Koenders 

 

AFWEZIG  O. van Veldhuizen, G.J. Kok, A. Hofland, P. Hagenaars, B. Lutje Wagelaar, V. Smink 
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  Mevr. Nauta vraagt of de gezamenlijke rekenkamercommissie ook een individueel 
onderzoek naar de VRT gaat doen. Ze vraagt zich daarbij af of het handig is dat de 
VRT wederom onderzocht wordt. Dhr. Meuleman geeft aan dat dit officieel niet 
bekend is. Zijn advies zou wel zijn eerst de reeds gedane onderzoeken te bekijken 
en evt. op basis daarvan aanvullend onderzoek te doen. 

 

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1 Vaststellen jaarrekening 2017 

Vergadering besluit conform voorstel. 

 

 2 Vaststellen begroting 2019 

Dhr. Welten geeft aan dat Borne instemt met de begroting. Daarom ook geen 
zienswijze ingediend. Wel heeft de raad van Borne enkele opmerkingen: 

- Het Cebeon-model pakt anders uit dan verwacht. Daarom doet hij een 
pleidooi voor een soort van evaluatie van het model: welke effecten heeft 
het Cebeon-model, doet het wat we willen en heeft het als effect dat de 
bijdrage voor kleinere gemeenten stijgt? 

- Nieuwe raad wil graag meer betrokken worden bij ontwikkelingen.  

Dhr. Schouten herkent het door dhr. Welten omschreven effect niet, maar 
ondersteunt dhr. Welten wel. De raad van Oldenzaal heeft enigszins morrend 
ingestemd met de begroting, vanwege de verhoging van de gemeentelijke bijdrage. 

Voorzitter geeft aan dat naar zijn mening de brede vraag is hoe de raden inzicht en 
gevoel krijgen bij Gemeenschappelijke Regelingen. Wij leggen bewust de begroting 
voor een zienswijze voor aan de raden. Dhr. Schouten herkent dit. Mevr. Haverkamp 
ondersteunt het verzoek van Borne. Mede ook om gedoe in de toekomst over de 
bijdrage te voorkomen. 

De voorzitter doet de toezegging dat het DB terugkomt op de 
evaluatie/gemeentelijke bijdrage. 

Vergadering besluit conform voorstel.  

 

 3 Rapport inspectie inrichting repressieve brandweerzorg 

Dhr. Wevers licht eea toe. De VR’s zijn geïnspecteerd op drie thema’s. Twente 
scoort goed; één aandachtspunt: de opkomsttijden. De vraag is naar zijn mening of 
de wet nog goed is. Het betreft reeds lang geleden vastgestelde opkomsttijden. De 
Minister heeft toegezegd dit te onderzoeken. Variabele voertuigbezetting werkt. Bij 
vrijwilligheid speelt niet zozeer het aantal, maar wel de verdeling (mn 
beschikbaarheid overdag). Hier werken we nu aan; zowel in Twente als landelijk. De 
voorzitter geeft aan dat hij als portefeuillehouder brandweer in de BAC zit. Zijn 
ervaring is dat het lastig is om Kamerleden hierover te spreken. Hij is het eens met 
hetgeen dhr. Wevers schetst. 

Dhr. Welten acht het punt van de vrijwilligheid van belang. Er moet vooruit gekeken 
worden naar welk type vrijwilliger we in de toekomst nodig hebben. Wellicht meer 
diversiteit, meer faciliteiten, etc. Hij ziet dit graag terug op de agenda. Dhr. Schouten 
is blij met de discussie over de opkomsttijden.  

De voorzitter geeft aan dat hij als portefeuillehouder brandweer graag de 
vrijwilligersagenda oppakt. Van belang dat de huidige mannen en vrouwen hier ook 
in meegaan. Er wordt intern al breed over nagedacht. 

Vergadering is akkoord met het voorstel. 

 

 4 Terugkoppeling visitatie 

De voorzitter koppelt kort terug. Het betrof een collegiale visitatie. Deze was intern 
goed voorbereid. Heeft een aantal punten van aandacht en ook goede punten 
opgeleverd. O.a. dat wij als VRT veel doen, dat er veel ontwikkelingen zijn. Maar dat 
we moeten nadenken hoe we hier in de toekomst mee verder willen. Ook is 
aangegeven dat we meer aandacht voor de meldkamer moeten hebben. 
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Mevr. Dinsbach vult aan. Eea is gepresenteerd middels een virtual reality film. Men 
vindt Twente een sterk merk. Tip is om te kijken naar de multi samenwerking in de 
koude fase. Ná de zomer wordt het rapport opgeleverd. Deze zal worden 
aangeboden aan het AB.  

 5 Vergaderplanning 2019 

Ingestemd met voorstel. 

 

    

F Ter kennisgeving   

 -   

    

G R  Rondvraag  

  Mevr. Nauta meldt dat ze naar de dag van de Veiligheid is geweest in Darp. Was 
een zeer interessante bijeenkomst. 

Mevr. Raven geeft aan dat de kazerne van Hellendoorn nu opgeknapt wordt. 
Hiervoor is een budget beschikbaar gesteld. Dit heeft veel opgeleverd (zowel qua 
gebouw als saamhorigheid). Is het daarnaast een idee het inspectierapport en het 
visitatierapport naar de raden te sturen? De voorzitter geeft aan dat het het 
overwegen waard is. Dhr. Schouten snapt de behoefte, maar adviseert niet te veel 
zo maar aan te beiden; eea zou dan goed voorbereid moeten worden. Dhr. Welten 
vindt het idee een budget beschikbaar te stellen een goed idee. Zouden we vaker 
moeten toepassen. 

De voorzitter concludeert dat eea meegenomen kan worden bij de 
raadsinformatiebijeenkomsten bij de brandweer. Per gemeente kan er dan maatwerk 
toegepast worden op de informatiebehoefte.  

 

    

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun inbreng.  

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 8 oktober 2018. 

 

 

Secretaris,     Vice Voorzitter, 

H.G.W. Meuleman                                                        S.W.J.G. Schelberg 

 

 


